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Přítomni: 
 Michal Halenka 
 Oldřich Štumbauer 
 Marie Hoťková 
 Ondřej Hába 
 Saša Zejnilović 
Hosté: 
 Veronika Huvarová 
 Marie Dvořáková  
 Jozef Šebák 
  
Zápis provedl: Ondřej Hába 

1 Začátek schůze 17.20 

Prezident Michal Halenka uvítal přítomné členy centrály i hosty a následně 
zahájil oficiální schůzi centrály. 

2 Plány oslav 18. narozenin SU ČVUT 

Marie Dvořáková společně s Veronikou Huvarovou představily koncept oslav 
narozenin Studenské unie ČVUT.  

První akcí bude narozeninový večírek k 18. výročí, která se uskuteční v klubu 
u Honzíka v Masarykově koleji 18. listopadu od 18. hodin. Bude objednán 
veliký dort o rozměrech 40x60 cm z pekárny Cup of Cake. V programu budou 
projevy, přípitek, rozkrajování dortu. 

Na přání Michala bude na pozvánkách označen dress-code. Marie H. nabízí 
k použití rollup Studentské unie k vystavení. Organizátorky chtějí půjčit 
přenosný projektor k projekci multimédií z historie studentské unie (smyčka 
fotografií). Veronika navrhuje, aby pro akce v plánu oslav bylo použito místo 
klasického „výroční“ loga, kde k normálnímu logu bude navíc výroční text. 
Marie D. navrhuje použití pozvánek s podpisem prezidenta, pro členy unie i 
partnery z řad rektorátu i ostatních.  

Druhou zamýšlenou akcí je „Souboj studentských kapel“, je tady možnost se 
připojit k ostatní souteži kapel z celé republiky (celorepubliková propagace, 
vítěz megaakce by mohl hrát na velkém festivalu). Marie D. navrhuje 
připojení, pokud to bude jen lokální kolo pouze z ČVUT. Bylo by to na konci 
února. Měla by pomoci Alena Nevečeřalová z IAESTE, zkušená organizátorka 
podobných akcí. Vítězná kapela by mohla mít možnost pak hrát na velkém 
festivalu pod SU ČVUT (SOA nebo jiná akce). Bylo to nejspíše v klubu na 
Strahově. Hosté na festivalu by mohli hlasovat pomocí žetonů pro vítěze. 

Veronika prezentuje další akci „Studentské hry“. Už se setkali s organizátory 
Osudových her (název akce > „o sud piva“). Je to původně nízkorozpočtová 
akce. Dále se setkali s organizátory strahovských blokových her. Týmy 
z klubů unie by soutěžily proti sobě na Strahově ve více disciplínách. Bylo by 
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tam pro ně i občerstvení. Koncept je pro až pro 200 soutěžících a až 1 000–
1 500 lidí. Navrhovaný rozpočet pro tento maximální koncept je přes 200 000 
Kč. Je to výsledek první schůzky, bude to nejspíše redukováno. Navrhuje se 
čerpání části peněz z Fondu studentských projektů (FSP). Michal podotýká, 
že na 1. ročník akce nebývají žádosti dotovány vyššími částkami. 

Marie H. podotýká možnost se obrátit na ÚTVS, který by mohl pomoci se 
sportovními akcemi. Dále navrhuje oslovení partnerů a využití externího 
financování. Oldřich uzavírá dosavadní diskusi s tím, že centrála souhlasí 
s obecným konceptem, a říká, že bude mít jako projektový manažer nad tím 
patronát a bude pokračovat konkrétnější společné vypracování projektu. 

Marie D. prezentuje ještě poslední část oslav: Letní ples s živou hudbou. Bylo 
by to na konci oslav v Havlíčkových sadech. Michal říká, že bude těžké 
alokovat tolik peněz na akce a žádost může zmenšit přidělení financí na 
ostatní stávající akce pod Studentskou unií. Nyní akce pod centrálou připadá 
asi více než 30 % financí z FSP. Na každou akci se bude nejspíše žádat 
zvlášť. 

Členové centrály s konceptem souhlasí, bude snaha peníze na uspořádání 
najít. Oldřich chce co nejdříve dodat rozpočty ke zhlédnutí, nejméně jelikož 
se blíží vyhlášení přijímání žádostí pro FSP ze strany rektorátu ČVUT. 

3 ORSE 

Bývalá účetní firma ORSE chce uhradit úroky za pozdní zaplacení faktur za 
účetní služby ORSE v minulých letech. Michal v souladu s členy centrály 
navrhnul smír a dal pokyn právníkovi z kanceláře AKKT, aby se pokusil smír 
sjednat s protistranou. Po dalším soudním stání bude Michal informovat 
centrálu o dalším stavu. 

4 Aktivní členové pod CEN 

Saša informuje o možnosti náboru nových lidech pracujících pro centrálu na 
jejích projektech. Rád by slyšel od ostatních členů CEN, kde potřebují pomoci 
na jejich projektech a akcích. Oldřich navrhuje se s těmito lidmi společně 
sejít a s diskutovat s nimi o možnostech jejich zapojení. Marie H. by ráda 
využila pomoc dalších lidí s akcemi, které vyžadují vylepování plakátů i prodej 
lístků a jsou od externích subjektů. Bude navíc ráda za každou pomoc pro její 
stávající akce, jim naopak ráda pomůže při přípravě dalších akcí (spíše však 
formou supervize). 

Michal navrhuje, aby každý člen byl přiřazen přímo jednomu členovi centrály. 
Měli by být uvedeni na web studentské unie (jako SU aktivní), včetně 
telefonických a emailových kontaktů na ně. 

5 Projekty centrály SU 

Michal navrhuje možnost změny organizace v pořádání projektů v rámci 
studentské unie. Zejména pod centrálou je jich velmi mnoho; členové 



 

 

Zápis ze zasedání centrály 
28. 10. 2015 
Koleje Podolí 

17.00 

CEN_2015_10_28_v2 3/3 

centrály by nemuseli mít na tolika akcích hlavní zodpovědnost.  

6 Různé 

Marie H. navrhuje uspořádat vánoční večírek SU ČVUT v Café Vítkov. Ceny 
jsou tam přijatelné, jak pronájem pro pořadatele, tak cena jednotlivých 
nápojů. Termín v prosinci na jeho uspořádání se blíží. Je možnost domluvit 
parkování na několik míst přímo u kavárny. Nevejde se na to místo velká 
kapela, spíše menší skupina; podle Saši je to řešitelné jako na minulých 
akcích IAESTE. Je tady možnost nabídnout vstup levný či zdarma, nebo 
alternativně za několik desítek Kč s nabídkou welcome drinku. Na příštím 
parlamentu bude nutné schválit ekonomickou činnost na vstupenky. 

Michal navrhuje možnost otevíracích hodin kanceláře SU ČVUT v budově 
rektorátu ČVUT. 

Oldřich se ptá po účetním uzavření projektu Ahoj Techniko! Uvítal by to co 
nejdříve. 

Marie H. přichází s ideou zřídit jednotný instagramový účet pro studentskou 
unii. Bude to řešit s ostatními zástupci klubových PR na další schůzce s nimi. 

Marie H. se ptá, jestli budou možné zřídit pro členy centrály přístup na 
rektorát po oficiální otevírací době budovy. Michal slibuje, že to bude řešit se 
správou budovy. 

7 Konec schůze 18:55 


